
Zápis z 1. jednání Komise pro dopravu (KpD) 30. 1. 2023
začátek 18.00, konec 21.00
místo: obecní úřad Vinoř 

Přítomní členové výboru: Markéta Marešová (MM), Petr Nýdrle (PN), Jiří Kazil (JK), 
Michal Capko (MC) a Petr Mandel (PM) (usnášení schopni)

Omluveni: 0

Hosté: Michal Biskup (MB) - částečně, Lenka Hluší (LH)

1. Petr Mandel byl zvolen jako zapisující – jednohlasně všemi členy KpD

2. PROGRAM JEDNÁNÍ - odsouhlasen

a. Očekávání Rady městské části Praha – Vinoř od KPD (MB a LH)

b. Projekty v běhu (MB a LH)

c. Uskutečněné projekty (MB a LH)

d. Plány do budoucna -  všichni

3. PROJEDNÁVANÉ BODY

a. Očekávání Rady městské části Praha – Vinoř od KPD (MB a LH)

i. Poradní orgán Rady městské části Praha – Vinoř

ii. DpK by měla vytyčit své úkoly a cíle pro volební období

iii. Asistence při řešení dopravní problematiky u developerských projektů

iv. Strategie pro komplexní řešení problematiky parkování

v. Řešení jednosměrek

vi. Silniční okruh

vii. Tramvaj do Brandýsa nad Labem

viii. Organizace veřejných slyšení společně s dalšími komisemi

ix. MB a LH poskytnou seznam všech možných dopravních problémů z pohledu 

rady a Zastupitelstva, aby komise měla komplexní přehled o aktuální situaci

b. Projekty v běhu (MB a LH)

i. MB a LH poskytnout podklady (studie, PD a jiné související dokumenty) DkP, 

které jsou k dispozici

ii. Řešení dopravní situace u školy u kostela – parkující auta mezi dětmi!!!!!
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iii. Aktuálně je umístěn radar na Mladoboleslavské mezi Vinoří a Kbely u cyklo 

přechodu, průměrná rychlost na 50km/h je 85km/h

iv. Chodník v ulici Mikulovická – přístup do MŠ, stavební povolení obdrženo

v. Chodník před farou – přístup dětí do školy a školky u kostela

vi. Parkování u Normy – čeká se schválení od Normy, PM požaduje MB o kopii 

ujednání mezi MČ Vinoř a Norma ohledně finančního příspěvku, aby případně 

mohl kontaktovat zástupce CPI – majitel objektu na které má profesní vazby

vii. Parkování v ulici Opočínská – návrh řešení

viii. Nutno řešit couvání popelářských vozů do ulice Prachovická, kde popeláři 

couvají do dětí jdoucích do školy a školky, MB předá kontakt na zodpovědnou 

osobu na úřadě MČ, aby obeslala firmy zajišťující svoz odpadu, aby auta 

necouvala do ulice Prachovická, ale ulicí projížděly.

ix. Řešení problematiky parkování na sídlišti

x. Parkování/nabíjení elektromobilů pod Normou

xi. Realizace kruhové objezdu – vše připraveno k realizaci ze strany TSK 

xii. Realizace trvalé zastávky Zámek Vinoř včetně opěrné zdi – PD téměř 

zfinalizována 

xiii. Realizace semaforu Živanická/Mladoboleslavská – vše připraveno k realizaci, 

čeká se na TSK

xiv. Ulice Rosická na Přezletice

c. Uskutečněné projekty (MB a LH)

i. Přechody 

ii. Parkování – parkovací kotouče

iii. Chodník do Ctěnic

iv. Zúžení na výjezdu z Vinoře do Radonic

v. Chodník směrem na Podolanku

d. Plány do budoucna - všichni

i. Posouzení zda některé zastávky MHD by měly být na znamení či ne
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ii. Posouzení instalace „nějaké“ zábrany u cyklo přejezdu silnice Mladoboleslavské 

mezi Vinoří a Kbely

iii. Dopravní situace v areálu ZŠ – křížení dopravních cest s přístupovými cesty dětí 

předškolního věku.

1. Parkování před „včeličkami“, kdy couvající auta vjíždějí přímo do dětí

2. Vjezd na neoficiální parkoviště zaměstnanců školy, kdy se opět kříží 

tento vjezd s přístupem do školky

3. Parkování vozidel zásobování na přístupové cestě, kde následně nejde 

téměř projít

iv. Klenovská křižovatka – zvýšené řešení – bezpečnost dětí

v. Chodník propoj Vinoř – Podolanka

vi. Možná schůzka s dodavatelem systémových dopravních řešení (LEGO systém)

vii. Kruhák u Billy

viii. - resit parkovani na sidlisti

ix. - modre zony (ano/ne)

x. - chodnik od ulice Chvojenecka k zastavce MHD Rousinovska, popr. prechod u 

zastavky

xi. Ukazatel rychlosti při vjezdu do Vinoře z Kbel

xii. Realizace červených pruhů před přechody

xiii. Omezení rychlosti při vjezdu do Vinoře z Kbel u vjezdu do zámku

xiv. Cyklostojany – Norma, škola – kryté

xv. K+R na Mladoboleslavské před ulicí Ronovská s realizací přechodu

xvi. Parkování na Mladoboleslavské u zámku, kde auta parkují na chodníku – 

omezen průchod i úklid chodníku, posoudit výjezd ze Semtínské, viditelnost 

směrem do centra při výjezdu ze Semtínské

4. Závěr – návrh PM

Komise připraví akční plán, který předloží Radě k posouzení.  Plán bude rozdělen na dva 

typy akcí a to:
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1. Jednoduché k realizaci a finančně nenáročné (např. ukazatel rychlosti, osazení 

značky 40km/h apod.) -  bez přiřazení priorit

2. Komplexní (časově a finančně náročné) dle priorit 

Zapsal PM dne 30/1/2023
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